
  Anneksvængets Grundejerforening 

  

 

 

 Referat af bestyrelsesmøde lørdag den 8. oktober 2016.    

 

Deltagere: Ib, Camilla, Laila, Sebastian og Aage.  

  

1) Dagens begyndte med at byde velkommen til Sebastian i bestyrelsen. Godt med nyt og yngre blod 

i bestyrelsen. Herefter konstituerede bestyrelsen sig således: 

 

Formand:   Camilla 

Næstformand: Sebastian 

Kasserer:  Ib 

Sekretær:  Aage 

Web administrator Laila 

 

2) Referat af bestyrelsesmødet den 30.08.2016 blev godkendt af alle på nær Sebastian, der som nyt 

bestyrelsesmedlem ikke havde deltaget i mødet. 

 

3) Camilla skriver igen til Johnny fra Odense Kommune omkring Vejfonden og de ødelagte fliser, for 

at opnå en skriftlig accept på Vejfondens tilgodehavende af 46 nye fliser u/betaling. 

 

4) Der er i skrivende stund 15 medlemmer på Grundejerforeningens Facebook-side.  

 

5) Med hensyn til det grønne område blev følgende målsætning og indsatsområder aftalt: 

 

Fældning af træer/buske over hele det grønne område.  

Opretning af flere/større græsarealer = lettere pasning 

Rydning af skovbund/underskov. Aage har lovet at gøre dette med lejet udstyr.  

 

6) Næste bestyrelsesmøde er hos Laila den 2. februar 2017 kl. 18.30.  

 

 

 

 

Referat udarbejdet af Aage Uhre. 


